
Marcin Mickun 
Radny Miasta Gdańska 
Nowy Ratusz, ul. Wały Jagiellońskie 1 
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Gdańsk, 27.03.2025 r. 

Sz. P. Aleksandra Dulkiewicz
Prezydent Miasta Gdańska 

INTERPELACJA nr 217/25 

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
2024 poz. 609 z późn. zm.) składam interpelację w sprawie: 

podwyżek dla pracowników administracyjnych placówek oświaty 

Zwracam się z interpelacją w sprawie wynagrodzeń pracowników administracyjnych 
placówek oświaty w Gdańsku. Pracownicy ci zwrócili się do mnie z prośbą o wsparcie ich 
postulatów dotyczących podwyżek oraz zachowania dotychczasowej struktury 
wynagrodzeń. 

Pracownicy administracyjni szkół wnoszą o podwyżki wynagrodzenia zasadniczego, tak 
aby nigdy nie było ono niższe od ustawowej płacy minimalnej. Obecnie w wielu 
przypadkach wynagrodzenie zasadnicze jest niższe od płacy minimalnej i dopiero dzięki 
premii osiąga ten poziom. Podkreślam, że pracownicy domagają się, aby wynagrodzenie 
zasadnicze zostało podniesione do poziomu co najmniej płacy minimalnej, przy 
jednoczesnym zachowaniu premii jako odrębnego składnika wynagrodzenia. 

Jednocześnie chciałbym wyrazić sprzeciw wobec propozycji likwidacji premii i 
przeniesienia środków z tego tytułu do pensji zasadniczej. Takie działanie pozbawiłoby 
pracowników dodatkowej motywacji finansowej oraz stabilności wynikającej z 
możliwości otrzymywania dodatkowych środków. 

Ponadto, pracownicy administracyjni zwracają uwagę na potencjalne nierówności w 
wynagrodzeniach pomiędzy placówkami edukacyjnymi w Gdańsku. W szczególności 
pojawiły się informacje, że w żłobkach pracownicy administracyjni mogą otrzymywać 
wyższe wynagrodzenie niż ich odpowiednicy w szkołach. W związku z tym proszę o 
udzielenie informacji, czy wynagrodzenia pracowników administracyjnych na tych 
samych stanowiskach są równe we wszystkich placówkach edukacyjnych prowadzonych 
przez Miasto Gdańsk. 

Wpłynęło 27.03.2025 r.



     

W imieniu pracowników administracyjnych szkół zwracam się również z prośbą o 
zorganizowanie spotkania przedstawicieli tej grupy zawodowej z Panią Moniką Chabior, 
Zastępcą Prezydenta Miasta Gdańska ds. edukacji. Spotkanie to pozwoliłoby na 
omówienie ich postulatów i znalezienie najlepszego rozwiązania w tej sprawie. 

Proszę o rozważenie powyższych postulatów oraz o odpowiedź na zadane pytania. 

 

        z poważaniem, 

        Marcin Mickun  
            Radny Miasta Gdańska 


